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Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren
Dato: 14. januar 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 263
Vil ministeren forklare, hvorfor man i en konkret sag i Miljøklagenævnet (sags.nr. 
29884) kan få oplyst, at sagsbehandlingen først påbegyndes 21 måneder efter, 
at sagen er indsendt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
smegj@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade

formand.
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